
■TEDENSKO glasilo delovnega kolektiva iskra
— INDUSTRIJE ŽA ELEKTROMEHANIKO, TELEKOMU
NIKACIJE, ELEKTRONIKO IN AVTOMATIKO. KRANJ

atašeji pri nas
. . Naše podjetjejzelo radi obi
skujejo tudi tujci, tako posa-j 
niezni predstavniki, "kot dele
gacije. To n: nič nenavadne
ga, saj je »Iškra« že precej 
poznana.'izven meja države in 
neredko se zgodi, da tujci. v 

|razgovorih povezujejo. pojem 
jugoslovanske elektroindustri- 
je samo z našim podjetjem.
-- Po posredovanju Državnega • 
sekretariata za - narodno ob; 
rambo v Beogradu so minu
li petek obiskali naše podjet
je tudi vojaški atašeji akredi
tirani v Jugoslaviji Od 24 
prvotno prijavljenih diplo- 

. matov iz najrazličnejših dr
žav,- se jih je pripeljalo k nam 
nekaj manj. ;
* Ob prihodu jih' je najprej 
pozdravil -generalni direktor 
S .svojimi “sodelavci, nakar je 
sledil pogovor v sejni dvora,, 
ni. Gostje So se prek svojega 
'tolmača kapetana JNA, ki je 
prevajal v .angleščino, zani
mali za. razne probleme: v 
tovarni z očitnim- namenom, 
da se vsaj površno seznanijo 

. s proizvodno dejavnostjo na
šega podjetja.;

Ing. Franc Mlakar

Po razgovorih so si ogle
dali proizvodnjo V kranjski. 

■Osrèdnj i továrni in nato : še 
film o »Iskri«. DeMvci, sicer 
vajeni obiskov, so z zanima-, 
njem- opazovätf bleščeče uni
formé atašejev S' čini od ge 
'nèrala do . kapetana fregate.

Organizator obiska, uprava 
podjetja, je pri tem naredila 
le- majhen spodrsijaj/ Odredi
la je predvajanje srbolirvat- 
ske verzije filma, .čeprav- ima
mo na razpolago odlično ko
pijo z angleškim spremnim 
besedilom. Glede na to, da 
je- srbohrvatska verzija komaj 
še primerna za predvajanje, 
ker je že izrabljena,' hi bilo 
to še bolj primemo.

Ob koncu obiska--se je sov
jetski predstavnik polkovnik 
Viktor Tarasevič zahvalil - v 
imenu vseh prisotnih ataše
jev.̂ . za ljubezniv Sprejem ¡g¡¡ 
našem podjetju, poudaril ze- : 
lo ugodne vtise, -ki so jih do
bili ob obisku, ter izročil prek 
generalnega, direktorja po
zdrave vsemu kolektivu z že
lj ami, za- -nadaljnjKfuspešni 
razvoj podjetja.

5. marca ]e obiskalo Slovenijo 24 tujih vojaških atašejev akreditiranih v naši državi. 
Obiskali su med drugim tudi Iskro, kjer-jih je sprejel generalni direktor Dušan Horjak. 
V nevezanem razgovoru so se atašeji seznanili o nastanku in razvoju podjetja, si ogle, 
dali proizvodnjo v tovarni, nato pa so jim v tovarniški kino dvorani predvajali film o 
proizvodni dejavnosti Iskre

H konferenci za družbeno aktivnost žena
Tako kot leto za letom, smo tudi letos prejeli vrsto 

poročil o tem, kako -so v posamezni naši tovarni praz
novali dan žena. Hkrati smo v ta namen naprosili pred
sednika DS tov. Iva Štembergarja-naj nam nekaj pove 
kot gost na konferenci za družbeno aktivnost žena.

Priprave za uvedbo enotnih ' 
mednarodnih simbolov za števce

Kljub temu, da je že dhev- 
no časopisje o: delu’ konferen
ce za,- družbeno aktivnost: že
na obširno .poročalo je prav, 
da nekaj stavkov posvetimo 
vprašanju žena v našem pod
jetju.

Za boljše razumevanje vlo
ge konference za ' drfl-žbeno, 
aktivnost žena bi z nekaj 
besedami omenil zgodovino, 
razvoja te organizacije, j

’ Iz AnujažBHeSEffirhhie že
na — AFŽ; je nastala konfe
renca za družbeno, aktivnost 
žena aprila 1961 in to kot spe
cializirana tribuna socialistič
ne zveze.
.. Značilnost, te nove oblike je, 
da je prenehala obstajati kot 
klasična ženska organizacija 
■z individualnim članštvom 
žena, -pač pa je postala spe
cializirana družbena institu-

Medtem ko. na skalah me
rilnih instrumentov že deset
letja uporabljajo enotne med
narodno . sprejete simbole,, s 
katerimi podamo vse karak
teristične podatke o instru
mentih, je. situacija pri elek
tričnih števcih povsem dru
gačna. Tu je še vedno-treba 
za vsako državo posebej štev
ce opremiti z ’napisnimi ta
blicami. v njenem - nacional
nem jeziku. To je posledica 
dejstva, da sedanji predpisi’ 
predvidevajo' na števcih na
pisno tablico, kjer so osnov- : 
ni podatki, kot nazivtiristru- 

• menta, ■ njegova konstanta, 
podatki o morebitnih dodat
kih ipd., podani/z besedami. 
Tako ima npr. trifazni.števec 
napis: Trifazni trisisteihski 
števec delovne energije; Če 
gre za števec s preprečenim 
Rrotiregistriranjem, še to zq- 
pet |  navede z , besedami. To 
povzroča težave zlasti pri iz
vozit, ker ni mogoče števcev 
takoj dobaviti iz obstoječe 
zaloge, temveč je treba za 
vsakega naročnika, ’ -ki upo
rablja drugačen jezik, izde
lati.:'števce posebej in izde
lati zanj morda celo nove 
kliše j ne risbe zd izdélavona-

pisnili ploščic. Vse to je naše 
strokovnjake pripeljalo do 
ideje, da bi kazalo tudi za 
električne .števce uvesti enot
ne mednarodne Simbole. O 
tem. smo najprej razpravljali 
v okviru našega podjetja ka
kor tudi tehniškega odbora 
za električne števce Jugoslo
vanskega . elektrotehniškega 
komite ja, nato smo pa šli pred j 

(Dalje na 2. strani)

Obvestilo bralcem!
OBVEŠČAMO NAŠE BRALCE, DA SMO MORALI 
DANAŠNJO ŠTEVILKO NAŠEGA TEDNIKA IZDA
TI V SKRČENEM OBSEGU ZARADI SPLOŠNEGA 
POMANJKANJA ČASOPISNEGA ROTOPAPIRJA, 
KAR NAJ Z RAZUMEVANJEM VZAMEJO NA ZNA
NJE. UREDNIŠTVO

Obrazi kažejo, aa  So Dale za S. marec prijetno presenečene

cija,, katera deluje v Okviru 
SZ DL J in ki zbira ljudi po 
njihovem interesu in ne po 
spolu. Namen je; da poglobi 
proučevanje vseh -vprašanj 
vezanih, n a . položaj žene v 
družbi in družini ter da s tem 
vpliva na hitrejše reševanja 
v vseh družbenih in samo-: 
upravnih organih.

Na sami skupščini je jasno 
izstopal v ospredje problem 
uveljavljanja in enakoprav
nosti žene.. .
'|Enakopravnost obeh spolov 

je zakonska in ustavno izbo
jevana in uveljavljena v prak
si pa to še vedno izgleda dru
gače. Dejanska enakoprav
nost med spoloma je toliko 
časa, dokler' obiskujeta šola, 
z zaposlitvijo pa ta enako
pravnost močno upada.

Poglejmo nekaj primerov 
uveljavljanja in sodelovanja 
žena v našem podjetju: Žene 
so že dokaj dobro zastopa
ne v samoupravnih organih 
enot naših tovarn, kjer sode
luje 217 žena, v samoupravnih 
organih teh tovarp pa le še 
16 žena/ (Ta podatek velja 
za tovarne — zá organizacije- 
kjer imajo enote).

Ti podatki so toliko bolj 
interesantni, ker je v pod
jetju od skupno zaposlenih 
53.7 odstotka žena t.j. žene 
so v večini. Zelo jasno je, da, 
ti problemi niso samo pro
blemi žena, ampak je to pro
blem obeh spolov — moža in , 
žene.: Problem enakopravnosti 
žene pa bo rešen takrat/ ko 
bo poleg materialnih osnov 
razčiščena tudi »dedna« misel
nost moža:

Prepreke; ki danes prepre
čujejo ženi uveljavljanje na 
delovnem mestu, v družbenem 
življenju in izobraževanju 
itak so v dvojni obremenitvi 
in to prvič kot proizvajalci

(Dalje na 4. strani)
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V »Eiektromehanllcl«, Je bilo zaradi velikega števila zapo slenih (prek 4.000) 9 zborov 
delovnih ljudi. Slika kažezborovanje v orodjarni

»Mi smo zdaj v obdobju ra povečanje proizvodnje, 
urejanja naše ekonomske si- zboljšanje izvoza in uvoza, 
tuacije kar se je začelo v ureditev problema deviz — 
preteklem letu. Ta vprašanja skratka, kaj je treba storiti, 
smo pretresali na raznih go- da se vse to popravi, da bi 
spodarskih konferencah in bila vsa naša ekonomika 
sestankih, posvetili pa. smo učinkovtejša. 
jhn ustrezno pažnjo tudi v če hočemo, da se v vaši de- 
iiaših referatih in v razpra-^gejj povečuje življenjski stan- 
vah na VIII. kongresu Zve- dard proizvajalcev, tedaj mo- 

komunistov Jugoslavije. ra,mo imeti vselej pred očmi

Izbrali so kandidate
Mislim, da uspehi ne bodo jugoslovansko, ekonomiko v 
izostali, ce se bomo dosledno celoti. Tovarišice in tovariši, 
držali sklepov, ki smo jih tisto, kar smo danes videli,' 
sprejeli na VIII. kongresu, priča o naši dobri perspekti- 

stih družbenega plana in piro- Instrumenti, ■ ki so bili ^  nas prepričuje, dn lah- 
računa občine Kranj za loto sprejeti pred' nekaj leti, so -P z optimizmom gledamo 
1965; danes zastareli, zato jih mo- na obvladanje sedanjih te-

Glede na sistem volitev so ramo sprejeti. Ko priprav- Al'-  Hkrati pa bi vas hotel 
na zborih od 7 volilnih enot Ijamo razne instrumente, tu- opozoriti, da letos ne bo Jah- 
predlagali kandidate za zbor di mi zgoraj vselej gledamo ko, aa bo^ mnogo godrnjanja 
deiLovne skupnosti občine nekako linearno, tedaj to zaradi zvišanja cen. Cene so 
Kranj le v 4 volilnih enotah, včasih zadene tudi tistega, ki lotos, najtežje vprašanje, Do- 
medtem ko so za organizacij- ne bi smelo zadeti. Zato |p || nikakor ni usipalo, 
sko politični zbor rejpubliš’1 sem danes tu dejal, da se bav bi jih zgrabili in prvsto 
skupščine predlagali Itaindi- moramo, zlasti kadar gre za umni m se oblikujejo sti-

Na osnovi čl. 43 Zakona o 
volitvah odbornikov občin
skih. skupščini in čl. 62 Zako
na o. volitvah poslancev skup
ščine SRS je predsednik DS 
tovarne El ektromehamika skli
cal zbore delovnih ljudi v 
Kranju lociranih enot podjet
ja Iskra v petek dne 5. mar
ca 1965.

Ne glede na postavljenih 7 ... _ ... v . . ... ,.
»volilnih enot za, locdiane eno- date v vseh volilnih' enotah, naša največja podjetja, indi- 
te podjetja Iskra na področju S spremembami v volilnem - vidualno. lotiti^ njihovih pro- 
Kranja. je bilo zaradi velike- sistemu je bila ustvarjena blemov in možnosti njihove
ga števila zaposlenih 9’ zbo- širša možnost za postavljanje ga nadaljnjega razvoja, 
rov delovnih ljudi im. to v več kandidatov.. . • Tovariši; kadar je beseda

Na osnovi predlaganja in o uvozu, vi veste, da smo vprostorih -tovarne. . . _ |
Posebna komisija za pri- sklepov zborov delovnih lju- zadnjem' času uvedli restrik- 

pravo in izvedbo volitev v dd so boli izvoljeni, za zbor 
občinsko in republiško skup- delovne skupnosti občine 
ščino je skupaj s sindikalno Kranj; naslednji kandidata: 
organizacijo tovarne in s sa- Slava Gabrom, Branka Nago- 
mouprav:n,imi organi tovarne de, Ciril Omahen,. Brane ¿nu

bijsko. Tu bi se morali drža
ti manj demokracije in ma
lo (več administrativnih po
segov.

Zvezni izvršni svet ima 
možnost investirati. pogo
steje, hitreje jLn bolj"energič- 

- . no, kadar se pojavijo taki
raJe, pn tem Pa sn}° v prvi primeri. Določenim proizvo-

organizdraiLa zbore delovnih tek, Barbara Svetelj, Maiči 
ljudi. Udeležba na samih zbo- Lapajne, Ivan Makuc, Pavle 
rib je bila polnoštevilna, kar Rakovec.' 
nam.. kaže zainteresiranost Za orgamz^rijsko politični 

»Prav rad sem bil med mla- vsakega člana kolektiva. zbor republiške skupščine pa 
dimi,« je povedal vratar Jože Na zborih so poročevalci, sta bila predlagana -kandida- 
Turšič iz šolskega centra, ko določeni od Občinske skupščd- ta: Milica Prezelj in Breda 
sc je poslovil od sodelavcev, ne podali poročilo o delu Lokar-Gaspan. 
ki so mu za vestno delo ob občinske skupščine v pretekli Od potrjenih kandidatov za 
odhodu v pokoj poklonili lepa mandatni dobi ter nekaj po- posamezne volilne enote v 
in praktična darila , , datkov o osnovnih značilno- zbor delovne skupnosti se

voli le 1 kandidat. Volitve v 
občinsko skupščino bodo 26. 
marca ,1965 im. to v sami or
ganizaciji, medtem ko bodo 
neposredne volitve v republi- 
šlsi zfbpr 18. aprila.

Drago Vidmar

vrsti-mislili na omejitev uvo- ,j001 se bodo cene zvišale, né 
za investicij skega_ materiala m SIHetoo pa dovoljevati, da bi 
opreme za gradnjo tovarn, ki stihijsko rasle. Cene, posa-" 
v _ sedanjem trenutku^ niso meznjh artiklov moramo.po-‘ 
najvažnejše zg nadaljnji raz- stopno spraviti v sklad s pro- 
voj naše industrije. Z linear- hodnim i stroški, da se po- 
nim uvajanjem pa so restrik- večajo-tam, kjer so nizke, ne 
raje v glavnem zadele. uvoz smemo pa dovoliti, da bi b i\  
surovin m reprodukcijskega lo to povečanje linearno, 
materiala. Investicije namreč y  naših tovarna? smo sli- 
se nadalje-pogoltnejo velik ggjj umestno kritiko: še ved- 
del deraz, tako da jih ne no jjčejo sredstva in gradijo 
ostane dovolj za reprodukcij- številne drage objektet Od- ■ 
ski material. ločno se borimo proti temu,

Mislim, da je zelo dobro, toda po pravici vam povem, 
da je tudi tovariš Petar tovariši, 'kaže, da bomo mo- 
Stambolič danes med nami, rali tudi na administrativni 
kajti v zveznem izvršnem način preprečevati gradnjo 
svetu rešujejo mnogo teh majhnih objektov po Jugo- 
vprá^anj, danes pa smo lah- slaviji. Kajti če gre po de-
ko videli, kaj v glavnem ovi-

Financiranje razvoja
želi glas, da je neko podjetje, 
na primer tovarna celuloze 
ali kako drugo, pro&periralo, 
da daje dobro akumulacijo, 
se takoj, najdejo ljudje v 
drugih krajih, ki žele posta
viti prav tako tovarno — ne 
da bi pomislili, da ho to pod
jetje imelo slabe možnosti.

Priprava za uvedbo . . .
(Nadaljevanje s l. strani) za električne števce, ki ga je 

mednarodne strokovne kroge, razposlal v obravnavo vsem 
Ko je bilo leta 1962 zaseda- članicam Mednarodne elek- 
nje študijskega odbora Za trotehniške komisije po po- 
meriine instrumente Medna- stopku, kakor je običajen za 
rodne ' elektrotehniške konji- izdelavo mednarodnih pripo- 
sije v Portorožu, smo prvič ročil za standarde in pred- 
sprožili to vprašanje. Bilo je piše. S tem je prišel naš pred-

, deležno velikega zanimanja log na dnevni red zasedanja Na 30. redni seji UO ZZA obravnavano vprašanje finan- 
in polnega razumevanja. Te- za električne števce, ki je bi- (25. 2.) So med drugim po- tiranje Tovarne uporov v
daj je jugoslovanska delega- lo lani novembra v Londonu, svetili posebno pozornost fi- Šentjerneju, ki ,bi  povečala Danes imamo podjetja, ki
cija dobila nalogo, da pro- Ker pa uvaja pravzaprav bi- uanciranju razvoja. V ta na- proizvodnjo uporov. Sbdelav- jih subvencioniramo. Ali jih
blematiko podrobno preštu- štveno nekaj novega, je bilo men so bili vodeni razgovori ci, ki delajo v tehnologiji, bomo še dalje prenašali? Ne,

. dira in pripravi konkreten sklenjeno, naj se predlog naj- z generalnim direktorjem, naj bi bili plačani iz prihran- rajši bomo dovolili, da talka
predlog. prej obdela v okviru delovne kjer pa so bila nakazana sa- kov na prozvodnji. Komisi- podjetja propadejo.'Kajti ne '

Zato smo v naslednjih me- skupine ekspertov, ki se je mo ključna vprašanja. Na ja je pregledala kritje raz- bo napredka, dokler ne do- 
secih izdelali predlog, po ka- v ta namen formirala in za kolegiju Mo postavljeno vojnih stroškov po tovarnah sežemo, da se noben dinar. 
terem bi na števcih odpadlo katere sekretarja je bil iz- vprašanje kako bo potekalo in ugotovila, da je vrsta stva- ne potroši za podjetja; na
vsakršno označevanje v na- bran naš sodelavec ing. Fran- financiranje razvoja v letu ti  zelo problematična, ker ni katerih danes vztrajajo, za
cionalnih jezikih, saj bi vse ce Mlakar. Ta delovna sku- letu 1965 ali preko podjetja znano, koliko bodo dale po- katere, pa vemo, da ne more- 
podatke, potrebne za pravil- pina mora poročati s  rezulta- ali preko tovarn. Problema- samezne tovarne za razvoj, jo biti rentabilna. Moramo
no uporabo števca, označeva- tih svojega dela na nasled- tična ostane standardizacija, Nadalje imajo vsi sektorji priti do tega, da ljudje ma
li s črkovnimi in grafičnimi njem zasedanju tehniškega tipizacija, meritve in kvalite- razporejene naloge po vrst- lo več upoštevajo remtabil-
znaki (simboli) podobno ka- odbora. Tako lahko pričaku- ta, ker je po gospodarskem nem redu A, B in C in ni jas- n ost in da razumejo; da so
kor pri merilnih inštrumen- jemo, da bomo v doglednem planu za leto 1965 predvidena no, katere naloge so najbolj podjetja, ne glede na to, kje
tih. Predlog smo predložili času imeli tudi za števce cena ure samo za razvojno nujne. stoje, splošna last celotne na-
mednarodnemu sekretariatu enotne mednarodne simbole, dejavnost. Nadalje je bilo (Dalje na 4. strani) še skupnostih

Tito o uvozu, cenah 
in gospodarskih problemih

Pretekle dni je obiskal predsednik Tito s sprem» 
. stvom Vukovar, Slavonsko Orahovico in Osijek, kjer,, 

so mu izrekli prisrčno dobrodošlico. Predsednik je na 
teh področjih obiskal tudi več podjetij in govoril zbra 
nim delavcem. Iz njegovih govorov posredujemo nekaj 
misli o uvozu surovin, cenah in gospodarskih pro
blemih:.



Izvlečki iz sklepov 
samoupravnih organov
Sklepi
33. seje UO podjetja
(26.2.1965)

9  Sekretar podjetja se za
dolži, da pripravi program 
notranjih akcij za proslavo 
ob 20Uetnicl obstoja podjetja 
ISKRA s tem, da ta program 
koordinira s sindikalno orga
nizacijo, mladinsko organiza
cijo in propagandno službo 
podjetja ter organizacijo ZB 
v podjetju.

•  UO je sprejel plan skup
ne proizvodnje za leto 1965 
in ga bo predlagal delavske
mu svetu v potrditev. Tako 
sestavljeni predlog plana, ki 
je izračunan po cenah iz leta 
1964, je treba dati v razpravo 
samoupravnim organom po 
tovarnah.

V slučaju, če se tovarne ne 
strinjajo z izračunom obrat
nih sredstev, naj predvidijo, 
kakšne ukrepe bo tovarna 
sama podvzela za njihovo 
ureditev.

A UO sprejema na znanje 
poročilo o rešitvi prodaje 
AG 5 s tem, da dokončno po
ročilo za delavski svet priča
kujemo na eni naslednjih sej 
s strani generalnega direktor
ja podjetja^

•  UO sprejema, na znanje 
. priprave v zvezi z vključitvi
jo ISKRE v poslovno zdru
ženje ESOB Reka. Predlog 
bo posredoval delavskemu 
svetu v potrditev.

Sklepi 16. izrednega 
Zasedanja DS 
elektrom ehanike
(3.3.1965)

@ Na podlagi ocene gospo
darske situacije za leto 1965 
in ob upoštevanju sprememb 
pri plačevanju dopolnilnega 
proračunskega prispevka po
trjuje DS novo tabelo obra
čunskih postavk za režijska 
delovna mesta in za dela po 
normi. Nova tabela se začne 
uporabljati pri obračuSu OD, 
ki bodo izplačani 15. marca 
1965.

O Glede na izredno kritič
no situacijo v zvezi s preskr
bo z domačim in uvoženim 
reprodukcijskim materialom, 
je treba skrajno omejiti zapo
slovanje nove delovne sile.

Na novo se smejo zaposliti 
samo kvalificirani delavci 
strojne, elektro in orodjar
ske stroke, ŠS. in VS kader.

Izpraznjena delovna mesta, 
tako režijska kot produktiv
na, se smejo zasesti z delavci 
omenjenih profilov in to po 
odobritvi direktorja.

Zaradi nastanka neskladij 
med kapacitetami produkci
je in montaž, se iBora regu
lacija zaposlovanja vršiti v 
okviru proizvodne delovne 
enote in s premeščanjem 
delovne sile v skladu s po
trebami iz ene proizvodne de
lovne enote v drugo.

Za premeščanje delavcev v 
okviru delovne enote poobla
šča delavski svet šefa delovne 
enote, za premeščanje med 
proizvodnimi enotami pa de
lavski svet pooblašča šefa 
proizvodnega sektorja, ki o 
premestitvi dokončno odloči.

O zaposlitvi na režijskem 
delovnem mestu v vsakem 
primeru odloča upravni od
bor, naj bo po izpraznitvi 
delovnega mesta ali pa pri 
povečanju.

® Vodstvo toyarne naj v 
najkrajšem času .analizira po
slovanje ih obseg posameznih 
služb in prilagodi število za
poslenih v teh Službah opti
malnim potrebam.

•  Takoj je treba pristopiti 
k analizi gibanja stroškov, ki 
vplivajo na obstoječe prodaj
ne cene in stopnjo akumula
cije.

•  V najkrajšem času je 
treba pripraviti predlog re
balansa proizvodnega plana 
za leto 1965, ki naj bazira na 
optimalnem izkoriščanju raz
položljivih deviznih sredstev 
in obstoječih zalogah materia
la, polizdelkov in nedokon
čane proizvodnje. /

•  V poslovanju je treba 
zagotoviti na vseh področjih 
maksimalno štednjo in zago
toviti tendenco ..zniževanja 
stroškov, na katerih višino 
lahko vplivajo posamezne 
službe oziroma oddelki.

9  Zaradi izredne situacije/ 
je potrebno do skrajne meje 
zaostriti delovno disciplino in 
neposredno odgovornost vseh 
vodstvenih 'oseb za vodenje in 
organiziranje dela. Proti kr
šilcem discipline in proti ne
odgovornosti do dela je tre
ba dosledno uporabljati disci
plinske ukrepe.

9  Pri režijskih delih je tre
ba skrajno omejiti nadurno 
delo, za kar so odgovorni še
fi sektorjev.

® Zaradi izredno kritične 
situacije glede preskrbe ž 
uvoznim reprodukcijskim ma
terialom je treba .pod vsa
kim pogojem realizirati izvoz
ne obveznosti tovarne s ci
ljem, stalno povečevati izvoz 
naših izdelkov. Posebno po
zornost je treba posvetiti 
osvajanju novih izdelkov, ki 
so namenjeni za izvoz '(EVS 
06, rekonstruirani številčnik 
ATA, ED 25/11). Isto velja 
tudi za izdelke, s katerimi se 
zmanjšuje, uvoz (dvotarifni 
številčnik).,

9  Zaradi izredne situacije, 
ki je nastopila glede preskr
be z reprodukcijskim mate
rialom, ki onemogoča dose
ganje optimalnih poslovnih 
rezultatov, delavski svet spre
jema sklep, da se od 1. 4. 1965 
do nadaljnjega uvede ena 
prosta sobota v mesecu.

@ Upravni odbor naj upo
števa vse p Vpombe, ki so bi
le podane na tem zasedanju 
in izvede potrebne ukrepe (iz
delava.: pravilnika, ki bo do
ločal kazni za razne prekrške, 
predvsem za povzročitelje 
prevelikega izmeta).

Sklepi 47. seje  UO 
elektrom ehanike

@ Na predlog komisije za 
racionalizacije in tehnične iz
boljšave je upravni odbor 
odobril izplačilo premij in 
nagrad sledečim tovarišem:

— Tov. Antonu Škafarju iz 
delovne enote produkcije za 
izboljšavo tehnološkega po
stopka pri izdelovanju pogon
ske gredi, se izplača premija 
v višini' 21.300 din.

— Tov. Francu, Nagliču iz 
delovne enote montaža stikal 
za izboljšavo tehnološkega 
postopka pri izdelavi vijaka 
s šestrobno matico, se izpla
ča premija v višini 36.700 
din.

— Tov. Alojzu Mraku in 
tov. Janezu Ramovšu iz mon
taže tel. central za predlaga
no konstrukcijsko spremem
bo pri okovu termičnih va
rovalk se-, izplača enkratna 
nagrada po 5.000 din vsake
mu.

— Tov. Jožetu Smoleju iz 
MTC se za izdelavo montaž
ne priprave za sestavljanje 
20-deInih letvic z nožastimi 
kontakti, izplača enkratna na
grada v višini 5.000 din.

.- is Tov. Rafaelu Žgajnarju 
iz MTC za prijavo predloga 
za odstranitev letvice na stav
ku SRS-BL se izplača enkrat
na nagrada v višini 5.000 din.

— Tov. Petru Lebanu za
a) predlog spremembe pri

prave P 42989 za krivljenje 
multipel žice in ,

b) predlog spremembe teh
nološkega postopka pri zako- 
vanju izolime podložke na 
temeljni plošči kasete dvojč
kov
se izplača skupna nagrada v 
višini '10.000 din.

— Tov. Alojzu Mezku iz 
DE orodjarne za prijavo iz
boljšave tehnološkega postop
ka pri izdelavi zelo majhnih 
povrtal se izplača enkratna 
nagrada 10.000 din.

— Tov. Vojtehu Anderieju 
iz montaže elementov za av
tomatizacijo se za prijavo na
slednjih predlogov:’

a) izboljšava mehanskega 
omejilca zasukov 02-1;

b) izboljšava zakovalne pri
prave 80122;

c) predlog za pripravo za 
štancanje obročnega koluta 
izplača za vsak predlog 5.000 
din, t. j. skupno 15.000 din.

— Tov. Alojzu Tomazinu iz 
DE orodjarne za vpeljavo 
tehnološkega postopka za 
hladno brizganje aluminija in 
ustrezne maže pri izdelavi 
pregrade za mikrofonski vlo
žek M3-80, se izplača enkrat
na nagrada v višini 25.000 din.

9 Na predlog komisije za 
sklepanje in odpovedovanje 
delovnih razmerij imenuje 
UO za šefa finančnega sek
torja tov. Herberta Gagla, ki 
naj. po možnosti službo na
stopi takoj

Posvetovanje o 
te lekom unikacijsk ih  kah lih

Elektrotehniška Zveza Slovenije nam sporoča, da 
pripravlja strokovni odbor za telekomunikacije jugo
slovanskega komiteja ETAN za elektroniko, teleko,- 
munikacije, avtomatiko in nuklearno tehniko po
svetovanje o telekomunikacijskih kablih.

Posvetovanje bo 5. in 6. aprila 1965 v tcjvami 
kablov »Moša Pijade« v Svetozarevu in bi bilo prav, 
da bi se ga udeležili tudi zainteresirani strokovnjaki 
Iskre, saj gre za strokovno razpravo o vseh vrstah 
kablov za telekomunikacije. Zato naj se tisti, ki 
se tega posvetovanja nameravajo udeležiti, prijavi
jo ETAN-u, kjer morajo kolektivni člani ETAN-a 
vplačati 8.000 din odn. ostali 15.000 din za prijavo, 
in sicer na žiro račun 101-112-608-179. * -

inju

Razgovor s kandidatom 
na kongresu ZKS

Pred dvema letoma je Ange
la Bajt iz lesne stroke »presed
lala« v našo tovarno avto- 
električnih izdelkov v Novi 
Gorici. Tu zdaj dela kot na
vijalka rotorja. To delo jo 
veseli, -še; zlasti, ker med/ de
lom lahko sedi. Tov. Bajt je 
bila namreč med vojno ranje
na in je vojaški vojni inva
lid.

Do 1. 1944 je delala kot ak
tivistka in terenka, potem pa 
se je vključila v partizaniko- 
vojsko, kjer so jo I. 1944 tudi 
sprejeli v partijsko organiza
cijo.

Ker je še vedno aktivna 
na vseh toriščih, tako kot je

zdi, da teh problemov, zdaj 
— že dvajset let po osvobo
ditvi resda ne bi smeli več 
imeti v naši socialistični druž
bi. Sicer pa sem prepričana, 
da bo V. kongres ZKS tudi 
s tem v zvfezi sprejel kake 
konkretne sklepe.«

—J,—

marljiva pri delu,, so jo člani 
osnovne org. ZK v tovarni av- 
toeiektričnih izdelkov izvolili 
za svojega delegata na V. 
kongresu ZKS.

Obiskali smo jo na njenem 
delovnem mestu in jo po
vprašali, o čem bi rada spre
govorila na bližnjem kongre
su.

»Ne vem sicer, če bom 
sploh prišla na vrsto za raz
pravo, vsekakor pa bi, če bi 
se to zgodilo, rada spregovo
rila o borcih in invalidih. 
Menim namreč, da so le-ti še 
vedno ponekod preveč za
postavljeni,’ zlasti v pogle
du ustreznega zaposlovanja. 
Predvsem odločno bi govori
la o prepočasnem reševanju 
stanovanjskega problema bor
cev in invalidov, saj se mi

Pismo iz 
Železnikov

Na konferenci aktiva ZB 
NOV — tovarne elektromo
torjev v Železnikih, je bila 
udeležba zaradi slabega vre
mena majhna, številnejšo pa 
je bilo pričakovati iz Želez
nikov, okoliških vasi in spod
njega dela doline. Kakor ka
že, je manjkalo dobre volje 
— predvsem pa zavesti! Za
nimivo je, da so manjkali 
večinoma tisti člani, ki navad
no navajajo največ proble- 
-mov, zato bi bilo prav, da bi 
se v bodoče letne konference 
udeležili člani ZB polnoštevil
no. Navzoči so bili mnenja, 
naj. bi se v prihodnje skli
calo letno konferenco v ne
deljo) ker bi s tem v glavnem 
preprečili vse izgovore.

Z namenom, da bi se pro
blemom borcev v bodoče lah
ko posvetilo več skrbi, so 
bili povabljeni tudi vsi pred
sedniki organov delavskega 
samoupravljanja, masovnih 
organizacij ter predsednik 
krajevnega odbora ZB NOV 
Železniki, tovariš Marjan 
Šmid.

Iz poročila je bilo moč ugo
toviti, da je bila v preteklem 
letu zelo aktivna centralna 
komisija; reševanje proble. 
mov borcev je s tem postalo 
'lažje in učinkovitejše. Na 
konferenci so obravnavali sta
novanjsko in zdravstveno 
vprašanje članov ZB, prav 
tako pa so temeljito razprav
ljali o problemu socialne 
ogroženosti nekaterih članov. 
Po sprejetju zadevnih skle
pov so bile izvedene volitve, 
oziroma vsi navzoči so potr
dili komisijo ZB v sedanjem 
sestavu.

A. J.



I Š Č E M O  NOVE SODELAVCE
za redna delovna razmerja:
TOVARNA ELEKTROMEHANSKA KRANJ
1. INDUSTRIJSKI PSIHOLOG

Pogoj:' dokončana filozofska fakulteta
2. KURJAČ PARNIH KOTLOV

Pogoj: kvalifikacija za kurjača parnih kotlov z 
mehaniziranim kurjenjem (lahko tud KV klju
čavničar, ki bo opravil Izpit za kurjača).

3. VEČ OBRATNIH ELEKTRIČARJEV (poklicni 
| električar — lahko tudi začetnik)

Pogoj: paklicna šola
4. VK KONTROLOR

Pogoj: poklicna kovinarska šola
5. KV ORODJAR KLJUČAVNIČAR 

Pogoj: pokIicna; šola
Delovna mesta pod točko 3 'so v obratu Lipnica. 
Pismene ponudbe, sprejema ISKRA KRANJ — ka
drovski oddelek tovarne Elektromehanike Kranj, 
Savska Loka 4. *

TOVARNA ELEKTRIČNIH APARATOV LJUBLJANA

H KONFERENCI ZA 
DRUŽBENO AKTIVNOST 
ŽENA

(Nadaljevanje s 1. strani) 
in drugič kot materi gospo
dinji. Materialni pogoji ji pre
puščajo, da se posltsžuje raz
nih servisov za pomoč v go
spodinjstvu, otroškega var
stva, družbene prehrane itd.

Razmer in položaja žena Še 
nismo v našepi podjetju ana
lizirali in obravnavali^ zato je 
o konkretnih oblikah.reševa
nja težko govoriti. Nujno je, 
da problemu žeha posvetimo 
posebno pozornost, kar naj 
bo obveza vseh družbeno po
litičnih organizacij, še poseb
no pa našega sindikata.

Vsled; tega predlagam, da 
sindikalni odbor našega po'd- 
jetja nadaljuje z začeto na
logo iz 1.1963 t. j. z zbira
njem gradiva in analiz 6 polo
žaju žena v podjetju in da 
na osnovi tega v najkrajšem 
času organizira širše posveto
vanje. Zaključki tega posveto
vanja pa naj bodo osnova 
pri reševanju problemov žena 
družbeno političnih in samo
upravnih organov podjetja.

EVIDENTIRALI SO
KANDIDATE
Na bližnje volitve v občin

ske, republiško in zvezno 
skupščino so se v tovarni av- 
toelektričnih izdelkov v Novi 
Gorici pripravili tako, da so 
med člani delovnega kolekti
va pod vodstvom sindikalne 
organizacije izvedli široko 
anketo o kandidatih, ,ki bi 
ustrezali za posamezni organ. 
Anketa je bilo skrbno pri
pravljena, zato tudi o njenih 
rezultatih, lahko govorimo, da 
so bili najboljše priporočilo 
zato, da bodo izvolili res naj
bolj zaslužne. Anketirali pa 
so člane kolektiva tudi za 
bližnje volitve v organe ? de
lavskega samoupravljanja v 
tovarni in enotah.

Tako so na osnovi analize 
ankete .evidentirali za delovni 
zbor skupščine Nova Goriča 
naslednje izmed članov ko
lektiva: ing. Aleksandra Bu- 
šena, šefa proizvodnega sek- 
torja.-Edvarda Lebana, vodjo 
izmene serijske proizvodnje 
in Boža Tribušona, vodjo kon
trole "v obratu II. Za repu
bliški gospodarski zbor so

evidentirali Aleksandra Čer- 
četa, predsednika občinskega 
sindikalnega sveta ter Lean- 
dra Prinčiča, šefa Gospodar
sko tehničnega sektorja, med
tem ko so za zvezni gospo
darski zbor evidentirali Mar
jana Rožiča, predsednika 
okrajnega sindikalnega sveta.

ZAHVALA
Ob težki izgubi mojega mo

ža in očeta
NACETA PETERLINA 

se lepo zahvaljujem kolekti
vu in sindikalni podružnici 
»Iskra« Pržan za izkazano po
zornost in številno spremstvo 
na njegovi zadnji poti.

žalujoča žena- in 
otroci

I S K R A -  glasno, delovne- 
ga kolektiva. Iskra industrije 
za elektromehanikp leieko 
munikacije elektronike n  
avtomatiko — Urejuje uredni
ški odbor — Glavni urednik: 
Pavel Gantar — odgovorni 
urednik: Igor Slavec — izha
ja tedensko' — Tisk in klišeji: 
»CP Gorenjski tisk« Kranj

Financiranje razvoja
(Nadaljevanje s 3. strani)
— Devizna sredstva za 

1965 bi Zavod ISKRI vrni), 
ta pa naj jih razdeli na to
varne, ki bodo potem dajale 
same za vsako nalogo kvoto 
potrebnih deviznih sredstev. 
Iskra naj dodeli Zavodu do
govorjeno kvoto deviz, sred
stev za specialne nabave, 
ostala devizna sredstva naj 
se razdelijo na tovarne.

Tako bi odpadla vsaka na
daljnja razprava o deviznih 
sredstvih. Zavo-d še ni dobil 
jasnih odgovorov na vpra
šanja, ki . jih je postavil 
ISKRI glede programa., Raz
vojni sektor pa hoče imeti 
jasno situacijo. Pri. pregledo
vanju stanja po tovarnah je 
bilo ugotovljeno, da se tovar
ne nočejo izjasniti, kaj bodo 
financirale in tako ni bilo 
mogoče napraviti nobenega 
zaključka. Glede na to, da 
proizvodnja nima omenjenih 
sredstev, je treba na nek na
čin postaviti ravnotežje med 
potrebami in željami, to je

med sredstvi proizvodnje in 
razvojem.

Upravni odbor ZZA je na 
koncu razprave sprejel na
slednji sklep: .če hočemo do
biti jasno situacijo glede fi
nanciranja je nujno, da to
varne podajo svoj program, 
ki je v skladu s prodajo in 
perspektivnim programom in 
naj povedo, za katere artikle 
in koliko nameravajo prispe
vati za razvoj.

Nadalje je potrebno ugoto
viti, koliko sredstev je na 
razpolago za bazični razvoj.- 
Tovarae naj bi istčasno z 
razvojno nalogo dale še de
vizna sredstva, ki so potreb
na za določeno nalogo.

Na prvi seji DS Zavoda bo 
UO Zaveda zahteval, da se 
skliče Svet Zavoda, pred ka
terega se bodo principielno 
postavile vse citirane potre
be.

Op. ur.: Prav bi bilo, da bi 
k terpu pomembnemu vpra
šanju svoja mnenja dala tu
di uprava podjetja in vse na
še .tovarne.

1. VODJA GOSPODARSKO-TEHNIČNEGA SEKTOR
JA

2. VODJA PROIZVODNEGA SEKTORJA
3. VODJA SEKTORJA TEHNIČNE KONTROLE 

Pogoji: visokostrokovna izobrazba in najmanj 
5-letna praksa ali srednještrokovna izobrazba ž 
najmanj 10-letno prakso

Pismene ponudbe pošljite ISKRA KRANJ — ka
drovski oddelek' tovarne električnih aparatbv, Ljub
ljana, Savska č. 3 (za uprav*ni odbor tovarne).

TOVARNA KONDENZATORJEV SEMIČ
1. DVA SAMOSTOJNA KONSTRUKTORJA
2. DVA TEHNOLOGA
3. DVA ORODJARJA
4. SEKRETARJA TOVARNE

Pogoji: pod tč. 1 in 2 se zahteva strojna fakulteta 
ali strojna tehnična šola z nekaj let prakse: Pod 
tč. 3 poklicna šola za orodjarje, pod tč. 4 pravna 
fakulteta ali višja upravna špla z vsaj 3 leta 
prakse.

Stanovanja za nove sodelavce so zagotovljena. 
Ponudbe: pošljite na naslov ISKRA KRANJ — to
varna kondenzatorjev Semič.

UPRAVA PODJETJA
1. 3 VRATARJE
2. VEČ KNJIGOVODIJ
3. VEČ EKONOMISTOV
4. VEČ ELEKTROINŽENIRJEV

Pogoji: pod tč. 2 dokončana ekonomska šola, pod 
-  tč. 3 dokončana I. stopnja ekonomske fakultete 

ali ekonomska fakulteta, pod tč. 4 pa dokončana 
elektro fakulteta.

Ponudbe pošljite na ISKRA KRANJ, uprava podjet
ja, organizacijsko-kadrovski sektor, Kranj, Kidri
čeva 40.

Pred kratkim je odšel v za
služeni pokoj tovariš Joža 
Klemenčič, zaposlen kot kon
trolor v obratu Lipnica. Sode
lavci so mu izročili lepo da
rilo in mu zaželeli še mnogo 
srečnih in zdravih let.

članice, ZB-z »Elektromehanike« so bile za 8. marec po
vabljene na popoldanski Sestanek, v dvorano delavskega 
samoupravljanja, kjer -jim je o pomenu praznika in druž
beni aktivnosti žensk govoril predsednik aktiva ZB Miro 
Mihovec, zatem pa so ubrano zapele nekaj partizanskih 
in narodnih pesmi. Ob mali zakuski in prijetnem razpolo
ženju so se članice ZB marsikaj zanimivega pomenile. Ob 
tej priliki so se tudi fotografirale § pred restavracijo 
»Iskra«

Obvestilo bralcem!
KAKOR NAM POROČAJO DOPISNIKI, SO PO

NEKOD na  Zb o r ih  d elo v n ih  lju d i živahno
RAZPRAVLJALI TUDI O GOSPODARSKIH PRO- 
PROBLEMIH, PONEKOD PA DEBATA NI DO
SEGLA ZAŽELENE RAVNI, ZATO SO SE TI ZBORI 
KONČALI ZELO HITRO ALI CELO PREHITRO. 
KER DO IZIDA DANAŠNJE ŠTEVILKE ŠE NISMO 
PREJELI IMENA VSEH IZBRANIH KANDIDATOV, 
BOMO LE-TE OBJAVILI PRIHODNJIČ. HKRATI 
OBVEŠČAMO VSE DOPISNIKE, DA ZARADI OME-' 
IENEGA OBSEGA ŠTEVILKE VSEH PRISPEVKOV 
0 TEM ŽAL NISMO MOGLI OBJAVITI, KAR NAJ, 
PROSIMO, UPOŠTEVAJO.

UREDNIŠTVO


